
"L'Olot ha de lluitar per ser el segon club de refer�ncia del

futbol giron�"

ÇEns fa molta ilálusi� la f inal de Copa Catalunya contra lÕAndorraÈ, af irma el

director espor tiu dels garrotxins abans de rebre el Girona B en el derbi de

3a RFEF

Qu� sÕhi juga lÕOlot diumenge contra el Girona B?Ens hi juguem

seguir estant a dalt, l�ders. Ens queda aquest par tit abans de

lÕaturada de Nadal i �s una mica la possibilitat de consolidar lÕequip

a la primera posici�. Volem que es vegi un equip s�lid i acabar

assolint lÕascens.Aquesta vegada lÕha encer tada amb

lÕentrenador?LÕhe encer tada moltes vegades. Estic content amb

lÕentrenador que tenim, Pedro D�lera. Coneix la categoria, te

experi�ncia, gestiona b� el grup, coneix els camps i rivals de 3a

RFEF i, sobretot, tenia moltes ganes de venir i comen�ar un projecte amb nosaltres, a Olot. Per aix� el vam

dur.Qu� li ha faltat a lÕOlot per poder fer el salt a categories superiors?LÕestabilitat. Aix� fa que tothom estigui

mes segur i tranquil. Aquesta continu�tat la vam tenir amb Ra�l Garrido a Segona B, classif icant-nos per la Copa

del Rei i tot. Per� a par tir dÕall�, quan van arribar mals resultats, hem anat canviant dÕentrenador, tot i que tamb�

sÕha de dir que quan hem baixat a Tercera hem tornat a pujar lÕany seg�ent. La temporada passada va ser molt

dura. LÕaposta dÕinici per un t�cnic no va anar b� i vam anar a remolc. El futbol es aix�. Sap greu perqu� sÕha fet

bona feina, per� lÔany passat no va funcionar res.Quin �s el pla si aconsegueixen tornar a 2a RFEF?LÕOlot t� una

bona estructura, una bona af ici�, una bona junta. Quan hem estat a Segona B ens ha faltat fer un pas m�s o

poder aspirar a alguna cosa m�s. El covid tamb� ens va tallar la progressi� aquella temporada. Nosaltres

mantenim lÕaposta per jugadors de proximitat, garrotxins, gironins i catalans, i aqu� ens hem de fer for ts. Hem

pagat la irregularitat dels �ltims anys, hem de tornar als anys on el club estava reconegut a Segona B, assentat i

en creixement. Es tracta dÕassentar la base amb uns jugadors que sentin el club i estiguin arrelats a la categoria i

ajuntar-ho amb gent jove amb ilálusi� i ambici�. Crec que es el que est� passant aquest any. Aconseguir aquesta

estabilitat seria el primer pas per cr�ixer tamb� en pressupost i ambici�.La Segona A sempre ha sigut un somni

per a lÕOlot?ÊA Olot tothom t� ilálusi� per seguir creixent. Ara b�, la reconstrucci� de les categories ens ho ha

posat m�s dif�cil perqu� abans, a Segona B, �rem a la tercera divisi� i ara estem a la cinquena, i si pugem,

pujarem a la quar ta. La ciutat t� ilálusi� per seguir creixent, per� hem de ser conscients de qu� som i qu� tenim, i

que per anar amunt ens falten m�s recursos. Si volem somiar en escalar categories hi ha dÕhaver 2.000 persones

m�s al camp, m�s pressupost...Êsi som capa�os de tornar a 2a RFEF hem de tornar a ilálusionar la gent.Un

Girona de Primera li fa ombra a lÕOlot?Queda lluny. LÕOlot ha de lluitar per ser el segon club de refer�ncia del

futbol giron�. Arribar a lÕal�ada del Girona, avui, queda molt lluny. Als af icionats els agradaria tenir lÕOlot m�s

amunt i poder lluitar i jugar en competicions de m�s nivell. Per� aix� requereix lÕesfor� per par t de tothom. Tots

aquests anys, on per exemple hem tastat la Copa, i han vingut a Olot un Primera com lÕOsasuna, o el Llevant, de

Segona, han de servir dÕexperi�ncia perqu� alguna vegada, no molt lluny, puguem fer un pas endavant, no s� si

tant gran com el del Girona, per� un per� un pas endavant. Ara, per exemple, tamb� tenim molta ilálusi� en la f inal

de la Copa Catalunya contra lÕAndorra, que possiblement podrem jugar a casa. �s una manera m�s per fer

passes endavant, contra un gran rival, de Segona A.El reconeix al Girona?Respecte al que vam viure nosaltres

(va viure-hi els ascensos a Segona B i a Segona A el 2007 i el 2008 com a jugador, i m�s tard va ser secretari

t�cnic f ins a f inals del 2013) �s un altre m�n. Com a giron� i home de futbol que ha estat treballant tant de temps

all�, estic molt content de veureÕl l�der de Primera. I fent el futbol que est� fent. Tant de bo aguantin i lluitin per ser



campions. Estem a Nadal i segueixen l�ders en solitari, amb dos punts m�s que el Madrid i set m�s que el Bar�a.

Aix� i el com ho est� fent t� molt m�rit. T� un estil molt marcat i def init, aquest futbol enganxa lÕaf ici� i f ins i tot a

la gent que no �s del Girona.I despr�s dÕaquell primer play-of f dÕascens a Primera perdut contra lÕAlmeria

semblava que sÕescapava un tren que no passaria mai m�s...Aquell any jo era el secretari t�cnic i en Rubi

lÕentrenador. Vam estar a 90 minuts de Primera a Almeria. �s cer t, semblava que no ho veur�em mai m�s. La gent

que ha entrat ha donat estabilitat, ara es veu un Girona com segur que fa pocs anys ning� sÕhauria imaginat. La

mainada por ta amb orgull la samarreta, abans aix� costava molt. Els nois creixen avui sent del Girona, ja no s�n

del Bar�a, del Madrid o de lÕEspanyol. Aix� vol dir que el club est� arrelant. Abans era impensable.Si hagu�s

jugat al Girona 15 anys m�s tard... No sÕho ha imaginat mai?Quan vaig a Montilivi encara molts seguidors antics,

dÕaquells anys, em diuen Ôostres Raset, aquest Girona no �s el que est�vem acostumats abansÕ. I �s que abans

tots ten�em assimilada la inestabilitat, els alts i baixos, els problemes per cobrar, sempre problemes amb tot,

amb la junta a lÕestadi... nosaltres ho vam patir per� vam posar aquesta primera pedra. Va ser molt impor tant

lÕascens a Segona A, posar el peu al futbol professional. Al f inal ha arribat gent que fa una bona feina, dona

continu�tat a tot all� i sÕha pogut viure aquest pas endavant. Quan �rem a Tercera amb 500 persones a Montilivi,

la gent seguia el Girona per� no venia al camp, ara per a gent com Valery, poder jugar a Primera en el club de

casa ha de ser un somni fet realitat.El Girona B, en canvi, com el juvenil, no ha comen�at massa b� la temporada.

Com el veu?Els est� costant una mica m�s per� darrerament han anat millorant, i el juvenil ha estat a la par t alta

les �ltimes temporades. Nosaltres vam fer un play-of f dÕascens contra ells que ens va acabar por tant a lÕascens

contra el Tenerife B. Fa falta un punt de sor t.Ê�s un f ilial amb jugadors de nivell, per� potser amb el Girona a

Primera hauria dÕestar m�s amunt.
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